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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,    E-mail: batos@cjmures.ro 

 

   Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212  
 

 

 

 Nr. 2134 din 30.04. 2020 
 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 30 aprilie 2020 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 
Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 64/23.04.2020 a convocat 
Consiliul Local al comunei Batos , judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 
30.04.2020, ora 13.00, desfasurarea sedintei facandu-se cu respectarea masurilor de 
distantare sociala astfel incat sa fie evitat, pe cat posibil, contactul direct intre persoane su 
cu respectarea masurilor care se impun cu privire la respectarea regulilor de disciplina  
sanitara. 

SUNT PREZENŢI: BIRCEA PETRU, DOLHA TEODOR, DUMA PAVEL, GLIGA IOAN, 
ANDONE TEODOR, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, POGACEAN CONSTANTIN, TODEA MARIA, 
LEPADAT IOAN-ARON, BALOGH VILMOS, BANCIU ELENA si TAMASAN EMIL. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general al comunei 
Batos Macarie Marcela.  
ABSENTI: CINCA GHEORGHE. 
Dna Macarie Marcela – secretar general al u.a.t. Batos sunt prezenti 12 consilieri, astfel 
potrivit OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. 

Pe  ordinea de zi avem inscrise un numar de 14 proiecte de hotarare. 
Sunt prezentate materialele discutate pe comisie. În conformitate cu prevederile 

art.136 alin.(7) coroborat cu art.141 alin.(12) din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, doamna Macarie Marcela informează că, proiectele de hotărâre supuse 
dezbaterii, au primit avize favorabile din partea comisiilor de specialitate. 

In cadrul comisiilor de specialitate ati mai primit in completare 1 proiect de hotarare 
si anume:  

Proiect de hotarare privind completarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Consiliului Local Batos aprobat prin Hotărârea Consiliului local Batos nr. 
54/30.10.2019, astfel conform dispozitiilor art. 135 alin. 8 din O.U.G. nr. 57/2019, propun 
suplimentarea ordinii de zi cu acest proiect de hotarare. 

In continuare supun spre aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 
19.02.2020: Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in unanimitate de voturi. 

Supun spre aprobare procesul-verbal al sedintei extraordinare din data de 
04.03.2020: Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in unanimitate de voturi, 1 
abtinere (Balogh). 

  Domnul primar Cotoi Dumitru – solicit ca suplimentarea ordinii de zi sa devina 
punctul 2 al ordinii iar urmatoarele proiecte se vor renumerota, asadar in temeiul art. 135, 
alin. 7 din OUG nr. 57/2019 propun aprobarea  ordinii de zi in forma prezentata: Cine este 
pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat cu 12 voturi pentru, 1 absent (Cinca) urmatoarea: 

ORDINE DE ZI: 

http://www.primariabatos.ro/
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1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pentru lunile 
aprilie-iunie  2020. 

2. Proiect de hotarare privind completarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Consiliului Local Batos aprobat prin Hotărârea Consiliului local 
Batos nr. 54/30.10.2019. 

3. Proiect de hotarare privind actualizarea Planului de analiză şi acoperire a 
riscurilor  comunei Batos. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional nr. 3 la  contractul de 
inchiriere nr. 104/11.01.2005 incheiat intre Comuna Batos si Cinca Gh Gheorghe 
Intreprindere Individuala. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 
venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  IV anul 2019. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii imobilului “ Camin Cultural” situat 
in localitatea Goreni, nr. 255. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea  valorii actualizate a devizului general 
pentru obiectivul de investitii „Modernizare, renovare si dotare Dispensar uman 
loc. Batos”. 

8. Proiect de hotarare pentru aprobarea valorii actualizate a devizului general 
pentru obiectivul de investitii ”Construirea unei platforme comunale de 
depozitare a gunoiului de grajd in comuna Batoş, judetul Mureş”. 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea actelor aditionale la Contractele de 
inchiriere pajisti proprietate privata a comunei Batos. 

10. Proiect de hotarare privind aprobarea inchirierii prin atribuire directa a 
suprafeţei de 11,20 ha de pajisti aflate in proprietatea privata a comunei Batoş, 
judetul Mures. 

11. Proiect de hotarare de ratificare a Dispozitiei Primarului comunei Batos nr. 56 din 
01.04.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al comunei Batos pe anul 
2020. 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea aderării unei unităţi administrativ 
teritoriale la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA INVEST MUREŞ”. 

13. Proiect de hotarare privind însuşirea „Notificării de încălcare” referitoare la 
Contractul de delegare a gestiunii activităţiilor de colectare şi transport a 
deşeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri şi operarea staţiei de transfer 
Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al judeţului Mureş, nr. 831 din 
27.03.2019, zona 4 Reghin, judeţul Mureş.  

14. Proiect de hotarare privind emiterea avizului Consiliului local al comunei Batos in 
calitate de administrator al domeniului public de interes local al comunei pentru  
” BRANȘAMENT GAZE NATURALE PRESIUNE REDUSĂ PROIECTAT SUBTERAN CU 
POST REGLARE-MĂSURARE”. 

15. Proiect de hotarare privind neasumarea responsabilitatii organizarii si derularii la 
nivel local a procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru 
achizitia produselor și a contractelor/acordurilo - cadru de prestare a serviciilor 
pentru derularea masurilor educative,  aferente Programului pentru școli al 
Romaniei, pentru anul școlar 2020 – 2021. 

16. Cereri. 
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17. Diverse.  

Punctul 1. 
1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta pentru lunile aprilie-

iunie  2020. 
Domnul consilier Tamasan Emil – propun pe dna Banciu Elena.  
Avand in vedere avizul favorabil al comisiilor de specialitate si neexistand obiectii cu 
privire la referatul de aprobare si proiectul de hotarare, se supune  la vot 
propunerea facuta si Hotararea se adopta cu unanimitate de voturi.  

Se adopta Hotararea nr. 8 din 30.04.2020 privind alegerea presedintelui de sedinta 
pentru lunile aprilie-iunie  2020. 

 
Punctul 2. 

2.Proiect de hotarare privind completarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Consiliului Local Batos aprobat prin Hotărârea Consiliului local Batos 
nr. 54/30.10.2019. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este necesara aceasta completare adusa 
regulamentului pentru a ne putea desfasura activitatea in consiliul local daca 
aceasta stare de urgenta se va prelungi. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru, 
1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 9 din 30.04.2020 privind completarea Regulamentului de 
organizare și funcționare a Consiliului Local Batos aprobat prin Hotărârea Consiliului 
local Batos nr. 54/30.10.2019 

 
Punctul 3. 
3.Proiect de hotarare privind  privind actualizarea Planului de analiză şi acoperire a 
riscurilor  comunei Batos. 
Doamna Macarie Marcela - secretar general al u.a.t. Batos Macarie Marcela, 
modificarile aduse sunt la efectivul de animale, fondurile alocate in acest an si 
dotarea serviciului. 

Se supune la vot proiectul de hotarare si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru, 
1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 10 din 30.04.2020 privind actualizarea Planului de analiză 
şi acoperire a riscurilor  comunei Batos. 
 
Punctul 4. 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea actului aditional nr. 3 la  contractul de 
inchiriere nr. 104/11.01.2005 incheiat intre Comuna Batos si Cinca Gh Gheorghe 
Intreprindere Individuala. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre imobilul Camin cultural vechi din 
Goreni unde se desfasoara activitati comerciale, spatiul este solicitat si la cumparare 
dar pana se vor definitiva procedurile pentru vanzare este nevoie a se prelungi 
perioada inchirierii. Pentru a beneficia de utilitati (curent, apa , gaz) este nevoie de 
aceasta prelungire. 
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Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca mai doreste altcineva sa ia 
cuvantul?  

Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       
Se adopta Hotararea nr. 11 din 30.04.2020 privind aprobarea actului aditional nr. 3 la  

contractul de inchiriere nr. 104/11.01.2005 incheiat intre Comuna Batos si Cinca Gh 
Gheorghe Intreprindere Individuala. 

 
Punctul 5. 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 
venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  IV anul 2019. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  

Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 12 din 30.04.2020 privind aprobarea contului de execuţie 
al bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  IV anul 
2019. 
 
Punctul 6. 
6. Proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii imobilului “ Camin Cultural” 
situat in localitatea Goreni, nr. 255. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – urmare a mai multor solicitari de cumparare din 
partea chiriasului s-a intocmit documentatia pentru scoateerea la vanzare a 
imobilului.  
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – se vinde toata cladirea, cu tot cu 
bucatarie? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – da, este bucatarie la caminul nou. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  

Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 13 din 30.04.2020 privind aprobarea vanzarii imobilului “ 
Camin Cultural” situat in localitatea Goreni, nr. 255. 
 
Punctul 7. 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea  valorii actualizate a devizului general 
pentru obiectivul de investitii „Modernizare, renovare si dotare Dispensar uman 
loc. Batos”. 
Domnul primar – sunt mici modificari intervenite, valoarea contributiei nu se 
modifica. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – se plateste etapizat? Din cate stiu in 
constructii nu s-au marit preturile.  
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  

Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       



 Pagina:   5 

Se adopta Hotararea nr. 14 din 30.04.2020 privind aprobarea  valorii actualizate a 
devizului general pentru obiectivul de investitii „Modernizare, renovare si dotare 
Dispensar uman loc. Batos”. 

 
Punctul 8. 

8. Proiect de hotarare pentru aprobarea valorii actualizate a devizului general pentru 
obiectivul de investitii  ”Construirea unei platforme comunale de depozitare a gunoiului 
de grajd in comuna Batoş, judetul Mureş”. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – aici au intervenit modificari la contributia noastra prin 
majorare cu 6.000 lei. Amplasamentul a trebuit modificat si astea au fost taxele pe care a 
trebuit sa le platim.  
Domnul consilier Duma Pavel – aportul din partea consiliului local se modifica fata de anul 
trecut? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la acest obiectiv da. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in 
unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 15 din 30.04.2020 pentru aprobarea valorii actualizate a 
devizului general pentru obiectivul de investitii  ”Construirea unei platforme comunale 
de depozitare a gunoiului de grajd in comuna Batoş, judetul Mureş”. 
 

Punctul 9. 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea actelor aditionale la Contractele de inchiriere 
pajisti proprietate privata a comunei Batos. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – urmare a solicitarilor depuse de catre beneficiarii 
contractelor de pasune s-a procedat la intocmirea proiectului de hotarare privind 
diminuarea suprafetei de pasune ca urmare a modificarii efectivului de animale.  
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in 
unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 16 din 30.04.2020 privind aprobarea actelor aditionale la 
Contractele de inchiriere pajisti proprietate privata a comunei Batos. 

 
Punctul 10. 

10. Proiect de hotarare privind aprobarea  inchirierii prin atribuire directa a suprafeţei 
de 11,20 ha de pajisti aflate in proprietatea privata a comunei Batoş, judetul Mures. 
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – la cine va merge disponibilul? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la cin are animale si nu are pasune. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in 
unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 17 din 30.04.2020 privind aprobarea  inchirierii prin 
atribuire directa a suprafeţei de 11,20 ha de pajisti aflate in proprietatea privata a 
comunei Batoş, judetul Mures 

 
Punctul 11. 
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    11. Proiect de hotarare de ratificare a Dispozitiei Primarului comunei 
Batos nr.  56 din 01.04.2020 privind aprobarea rectificarii bugetului local al 
comunei Batos pe anul 2020. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – a fost necesar sa rectificam bugetul pentru a avea 
suma disponibila pentru a acoperi cheltuielile  privind achizitia de materiale 
dezinfectante. In acest sens s-a luat suma de la Sarbatoarea Marului dar speram sa 
ne mai si ramana. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 18 din 30.04.2020 de ratificare a Dispozitiei 
Primarului comunei Batos nr. 56 din 01.04.2020 privind aprobarea rectificarii 
bugetului local al comunei Batos pe anul 2020. 
 
Punctul 12. 
12. Proiect de hotarare privind aprobarea aderării unei unităţi administrativ 
teritoriale la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA INVEST MUREŞ”. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 19 din 30.04.2020 privind aprobarea aderării unei 
unităţi administrativ teritoriale la Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA 
INVEST MUREŞ”. 
 
Punctul 13. 
13. Proiect de hotarare privind însuşirea „Notificării de încălcare” referitoare la 
Contractul de delegare a gestiunii activităţiilor de colectare şi transport a 
deşeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri şi operarea staţiei de transfer 
Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al judeţului Mureş, nr. 831 din 
27.03.2019, zona 4 Reghin, judeţul Mureş. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – prezinta notificarea comunicata de catre Ecolect. 
Domnul consilier Bircea Petru – noi impunem oamenilor sa adune selectiv dar 
agentul vine si aduna tot la un loc. 
Domnul consilier Gliga Ioan – acum vin miercurea dupa selectiv. 
Domnul consilir Pogacean Constantin – am putea sa ii restartam pe oameni si sa 
adune tot selectiv.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – sunt multe nconcordante.  
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a 
votat in unanimitate cu 11 voturi pentru, 1 absent ( Cinca) si 1 abtinere ( Pogacean).                       

Se adopta Hotararea nr. 20 din 30.04.2020 privindînsuşirea „Notificării de 
încălcare” referitoare la Contractul de delegare a gestiunii activităţiilor de 
colectare şi transport a deşeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri şi 
operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al 
judeţului Mureş, nr. 831 din 27.03.2019, zona 4 Reghin, judeţul Mureş. 
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Punctul 14. 
14. Proiect de hotarare privind emiterea avizului Consiliului local al comunei 

Batos in calitate de administrator al domeniului public de interes local al comunei pentru  
” BRANȘAMENT GAZE NATURALE PRESIUNE REDUSĂ PROIECTAT SUBTERAN CU POST 
REGLARE-MĂSURARE”. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – este vorba despre bransament la reteaua de gaz,  
beneficiar fiind Parohia evanghelica.  
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – daca doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in 
unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent ( Cinca).                       

Se adopta Hotararea nr. 21 din 30.04.2020 privind emiterea avizului Consiliului 
local al comunei Batos in calitate de administrator al domeniului public de interes local 
al comunei pentru  ” BRANȘAMENT GAZE NATURALE PRESIUNE REDUSĂ PROIECTAT 
SUBTERAN CU POST REGLARE-MĂSURARE”. 

 
Punctul 15. 

15. Proiect de hotarare privind neasumarea responsabilitatii organizarii si 
derularii la nivel local a procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru 
achizitia produselor și a contractelor/acordurilo - cadru de prestare a serviciilor pentru 
derularea masurilor educative,  aferente Programului pentru școli al Romaniei, pentru 
anul școlar 2020 – 2021. 
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena – va amintiti de discutiile de la sedinta 
trecuta, este vorba despre un program suportat de catre Guveernul Romaniei.  E bine de 
vazut, eu zic ca avem resurse locale.  
Domnul consilier Bircea Petru – dar inca nu este inceput. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – am zis parerile, s-a mai modificat ceva?  Eu zic sa 
ne angajam.  
Domnul consilier Tamasan Emil – eu asa consider ca nu dispunem de logistica necesara, nu 
stim ce se va intampla. Nu stim cine isi va asuma acest program. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – angajatii primariei. 
Domnul consilier  Duma Pavel – privite lucrurile in perspectiva domnului Tamasan 
inseamna ca vom sta numai in casa. Dupa deliberari am ajuns la concluzia ca nu e buna, a 
te prevala ca astazi este pandemie nu inseamna ca nu mai faci nimic.  Noi trebuie sa ne 
bazam pe ce avem, puterea, capacitatea si gandul ca putem face.  
Domnul consilier Pogacean Constantin – cum Miercurea Nirajului a reusit, ei au putut, cred 
ca si primaria Batos va putea.  
Doamna consilier Banciu Elena – momentan nu ne putem asuma.  
Doamna presedinte de sedinta Banciu Elena - daca mai doreste cineva sa ia cuvantul?  
Se supune la vot proiectul de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri? S-a votat in 
unanimitate cu 9 voturi pentru, 1 absent ( Cinca) si 3 impotriva (Bircea, Pogacean si Duma).                       

Se adopta Hotararea nr. 22 din 30.04.2020 privind neasumarea responsabilitatii 
organizarii si derularii la nivel local a procedurilor de atribuire a 
contractelor/acordurilor-cadru pentru achizitia produselor și a contractelor/acordurilo - 
cadru de prestare a serviciilor pentru derularea masurilor educative,  aferente 
Programului pentru școli al Romaniei, pentru anul școlar 2020 – 2021. 
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Punctul 16. 
16. Cereri. 
Nu sunt. 
 
Punctul 17. 
17. Diverse. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – am avut un numar de 93 persoane izolate, acum 

sunt 3 persoane, pana acum nu am avut cazuri de persoane suspecte sau confirmate 
Covid, speram sa nu avem cazuri nici de acum.  
Persoanelor varstnice le-am asigurat cele necesare.  
Se intocmesc si se comunica on-line la APIA adeverintele pentru obtinerea subventiilor.  
In aceasta perioada a  scazut gradul de incasare a impozitelor, speram ca se vor mobiliza 
deoarece beneficiaza de bonificatie si in luna mai 2020.  
In perioada urmatoare se va incepe si incasarea consumului de apa.  
La starea civila se intocmesc actele specifice. 
S-au facut dezinsectii pe raza comunei. 
La Goreni s-a finalizat lucrarea de schimbare a acoperisului la Caminul Cultural, se continua 
lucrarile de reabilitare a trotuarelor, de decolmatare a Lutului si se lucreaza la platforma 
de nutrienti. 

Avem o solicitare din partea conducerii scolii Batos, deoarece elevii clasei a VIII vor 
desfasura cursuri in scoala pentru o perioada de 2 saptamani vom asigura masti, 
dezinfectanti  si tot ce este necesar pentru elevi si cadre didactice pentru aceasta 
perioada. Totodata avem si o situatie cu elevi ai claselor 0-VII care nu au acces la internet 
si nici nu beneficiaza de tehnologia necesara, dar acei elevi au beneficiat de sprijin din 
partea statului prin acordarea de calculatoare. 

Domnul consilier Duma Pavel – se poate verifica daca persoanele au conturi pe 
facebook iar daca au inseamna ca dispun si de telefon si de internet. 

Domnul consilier Pogacean Constantin – trebuie verificat, putem cumpara 10 bucati 
si se pot imprumuta, nu e neaparat sa le dam cadou. 

Doamna consilier Banciu Elena – pana la urma sunt probleme familiale si personale, 
fiecare sa isi ia masuri. Domnul primar a spus foarte clar. Trebuie sa rectificam bugetul 
pentru dezinsectii iar acum il rectificam sa cumparam si calculatoare. Exista si acum un 
program prin care se acorda 2000 lei pentru calculatoare. 

Domnul consilier Duma Pavel -  cei care au nevoi trebuie ajutati. 
Domnul consilier Pogacean Constantin – cu ce a spus domnul primar suntem de 

acord daca a beneficiat de sprijin pentru cumpararea unui calculator 
1. Domnul consilier Tamasan  Emil – asa cum am discutat si in grup, sunt dispus sa 

donez indemnizatia de consilier pentru un fond constituit la nivel de consiliu 
local, se pot cumpara masti pe care lee putem distrbui oamenilor,  ii indemn la 
aceasta actiune si pe colegii din consiliu. Am crezut ca reprezentantii in Consiliul 
de Administratie vor putea sa ne aduca mai multe date cu privire la desfasurarea 
orelor on-line dar am aflat ceva. Revin la problema pasunilor, unii au dobandit 
sau au accesat proiecte ecologice pentru utilizarea pasunilor si sunt incheiate 
pentru o perioada de 6 ani si ne punem problema ce facem cu ei, contractele de 
pasune expira dupa 4 ani parca. Foarte bine ca au accesat acele programe, 
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consider ca e normal in continuare sa ii ceara si parerea proprietarului, daca 
poate sau nu poate, fiindca este proprietar asupra pasunilor respective.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – ma alatur si eu la donatie, vom gasi ceva de 
facut, sunt nevoi.  

Domnul consilier Duma Pavel – domnul primar spunea de bonificatie la impozit, se 
acorda inclusiv in luna iunie. Banuiesc ca dintre dumneavoastra ati fost destui catre 
Monor, pe partea dreapta acolo spre pasune este un transeu sau sant cu tot felul de 
aspecte. Noi nu putem sa le solicitam celor care au facut chestia aia sa indrepte un pic? 
Revin cu lait motivul canalizare, daca mai avem vreo informatie in aceasta perioada. Inca o 
problema pe care o ridic este incercarea de a gasi metoda prin care sa poata fi platite 
impozitele si taxele in sistemul on-line sau chiar cu cardul pentru ca ar fi odata mult mai 
usor, am elimina deplasarea spre primarie, daca ar fi un POS si portabil ar fi si mai bine.  
Mai am o problema care nu stiu daca e posibil de rezolvat ca treaba e executata, in fata la 
Radu Dolha s-a facut o treaba buna in sensul ca s-a unit trotuarul care era facut pana la 
Botezat cu cel care e construit mai mult spre terenul de fotbal. O singura problema este, al 
naibii ca in multe locuri in tara asta, a aparut un obstacol in calea trotuarului si ce am 
facut, l-am incastrat. Teava de gaz e in trotuar. Ziua e vizibil dar noaptea? 

 Domnul consilier Bircea Petru – as avea doua probleme, prima ar fi cu asfaltarea 
strazilor comunale care am inteles ca s-a castigat deja licitatia, unde avem 5000 si ceva de 
metri, la 5 milioane si ceva proiectul. Exact aceeasi problema ca si noi o au cei din comuna 
Solovastru, am vazut ceva pe internet la ziarul Zi de Zi, ca au avut licitatia la suma de 
5.733.119 lei fara TVA, asfalteaza 9283 de metri.   

Domnul primar Cotoi Dumitru – au si poduri? 
Domnul consilier Bircea Petru – podul sa si-l faca fiecare, lungimea e aproape dubla 

si suma la fel.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – noi avem 6 mii si ceva si avem si santuri si poduri.  
Domnul consilier Bircea Petru – eu stiam de 5 mii si ceva. 
Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – deci se fac la toate gospodariile poduri 

si santuri? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – santurile se fac si sunt podurile peste care trece 

asfaltul. 
Domnul consilier Bircea Petru – al doilea aspect, asa cum spunea si domnul 

Tamasan, sa gasim o varianta de a acorda la oameni ceva masti si manusi. 
Doamna Banciu – la noi in Batos la Magazinul Mesterului s-au acordat masti gratis la 

toti oamenii. Acum se gasesc si de cumparat.   
 Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – referitor la digitizare, sunt probleme, 

omul a cumparat teren, la intabulat, acum a venit topograful cu GPS-ul,  a tarusat si si-a 
brazdat locul iar acum este campanie de digitizare. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – ceea ce intabuleaza domnul Gliga este cu localizare 
incerta, si atunci cine ia permis lui sa brazdeze? Cum a incaput pana acum toata lumea asa 
sa fie in continuare, vom vedea cand vom incepe sa punem in teren lucrarile facute de 
catre noi. O sa tarusam conform planurilor parcelare receptionate. Primaria nu a dat 
acceptul nici unui topograf sa turuseze.  

Domnul consilier Cimpean Vasile Augustin – eu nu am avut nici un conflict cu el.  
Doamna consilier Banciu Elena – anul acesta trebuie sa declari ce lucrezi in acest an. 
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Domnul consilier Pogacean Constantin – primaria a semnat pe planurile de 
amplasament chiar daca e incert. Daca eu acum lucrez terenul nu are nimeni dreptul sa 
vina sa are peste cultura mea. 

Domnul primar raspunde: ma alatur si eu campaniei de donatii, cu conditia ca nu imi 
voi dona tot salariul, voi fi alaturi, sigur vom gasi ceva de facut, nevoi sunt.  
Contractul de inchiriere a pasunilor este pentru 7 ani, e normal sa respectam 
contractele insa oamenii nu inteleg. Am avut si vom avea probleme pe care le vom 
descurca pana la urma. Toti fermierii isi asuma respectarea conditiilor cand participa la 
astfel de proiecte.   

Domnul consilier Gliga Ioan – perioada e lunga de 7 ani dar noi trebuie sa ii si 
ajutam pe crescatorii de animale sau la care le-am inchiriat pasunile, cei de pe Bistrita 
sunt ajutati iau o gramada de bani si vin peste noi.  

Domnul primar – fiecare ce stricaciune face o repara. Despre canalizare 
deocamdata nimic. Ar fi binevenit un sistem de plata on-line. 

Pentru asfaltare astazi ar fi trebuit sa semnam contractul dar castigatorul Astor 
Valpet nu a depus experienta similara. A fost depus intre timp si termenul iarasi s-a 
decalat. 

Domnul consilier Pogacean Constantin – era singura firma care a depus?  
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu, au fost trei firme. 
Deja am comandat mastile necesare pentru scoala, sunt 20 buc/zi, ma gandesc sa 

oferim si la fiecare casa doua masti dar nu putem zilnic.  
E foarte bine ca oamenii isi fac intabulari, la Goreni exista o problema, e o lipsa de 

teren, am crezut ca dupa ce vom face parcelarea vom gasi rezerve dar ne-am inselat. 
Omul nu va putea pentru ca noi am blocat acea parcela, va trebui sa vedem ce solutie 
vom gasi. 

 Doamna  presedinte de sedinta Banciu Elena  - având în vedere faptul că problemele 
înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, declară închise lucrările şedinţei Consiliului local 
Batoş. 
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